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Tisztelt Polgármester Asszony!

2023. április 27-én interpellációt intéztem Önhöz az önkormányzat hivatalos 
Facebook-oldalának adminisztrátoraival és moderálási szabályzatával kapcsolatban. Akkor Ön 
kitért a válaszadás elől, de az interpellációt kivizsgáló bizottság sem kapta meg Önöktől a 
kért információt.

A testület 2023. július 13-i ülésére ismételten interpellációt nyújtottam be az 
adminisztrátorok kilétét illetően, melyre Ön azt válaszolta, hogy a Polgármesteri Hivatal 
munkatársai kezelik az oldalt, továbbá, hogy nem minősül közérdekből nyilvános adatnak, 
hogy mely munkatársak a kezelői. Ezzel szemben a valóság az, hogy az Önkormányzat 
hivatalos Facebook oldalát kezelő személyek neve, a Facebook oldalhoz való hozzáférés, 
valamint az ehhez kapcsolódó jogviszony közérdekű és közérdekből nyilvános adatnak 
minősül a hatályos jogszabályi rendelkezések (Info tv.) alapján.

A testület az interpelláció kivizsgálásával a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottságot bízta meg, 
azonban Molnárka elnök úr a MOMENTUM színeiben a mai napig nem tartotta fontosnak 
kivizsgálni azt, hogy kik azok, akik az Önkormányzat önként vállalt feladatát - nevezetesen a 
közösségi oldalon keresztül történő lakossági tájékoztatást - ténylegesen végzik, az oldal 
látogatóinak személyes és felhasználói adatait gyűjtik, továbbá kik azok, akik önkényesen 
cenzúrázzák a helyi közügyekhez hozzászólókat.

Választ nem kaptunk, azonban interpelláció hatására az adminisztrátorok száma 11-ről 9-re 
csökkent, ezért okkal feltételezhető, hogy olyan személyek is kezelték az Önkormányzat 
hivatalos Facebook oldalát, akiknek erre semmilyen jogosultsága, felhatalmazása nem volt, 
továbbá az Önkormányzattal semmilyen jogviszonyban nem álltak. Mindez aggályos 
adatvédelmi és az Önkormányzat működése szempontjából is.



A törvényes működés biztosítása érdekében a Képviselő-testület a Facebook oldal 
üzemeltetését 861/2023. (XI. 10.) önkormányzati határozatában hozott döntésével 2023. 
november 10. napján átadta az önkormányzatunk által alapított Budavári Média és 
Városmarketing Kft-nek. Az átadást, ahogy a Képviselő-testület számos egyéb döntését, 
polgármesterként nem volt hajlandó végrehajtani.

Tudomásunk szerint az önkormányzat nemrégiben pert vesztett a Facebook adatszolgáltatás 
megtagadása miatt, így az Önök titkolózása miatt a perrel kapcsolatban felmerülő 
költségekre is kötelezhetik az Önkormányzatot, amit a kerületi lakosok kasszájából kell majd 
kifizetnünk.

• Mivel továbbra sem hajlandó megosztani velünk a kért adatokat, ismét kérdéssel 
fordulok Önhöz: kik azok, akik kezelik/kezelték az Önkormányzat facebook oldalát, 
gyűjtik és elemzik az oldalra látogatók személyes adatait?

• Kérem nyilatkozzon, hogy perlik-e az önkormányzatot a hivatalos Facebook oldalával 
kapcsolatosan, és ha igen hol tart az ügy.

• Kérem továbbá a tájékoztatását, hogy a férje - akinek semmilyen jogviszonya nincs és 
nem is lehet az önkormányzattal - rendelkezett-e bármilyen jogosultsággal a hivatalos 
Facebook oldal kezelésére.
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